

**Siberian Federal University & the State Hermitage Museum
are honoured to announce the 4th International Conference on Virtual Archaeology (VA2021-Krasnoyarsk)
September 20 -22 2021
Krasnoyarsk (Russian Federation)**

Scope – Revealing the Past, Enriching the Present and Shaping the Future
Languages: English, Russian

Programme Committee

Paul Reilly (UK)
Daria Hookk (Russian Federation)
Sorin Hermon (Cyprus)
Selma Rizvic (Bosnia and Herzegovina)
Nicolò Dell'Unto (Sweden)
Leonid Borodkin (Russian Federation)

Organizing Committee

Maksim Rumyantsev
Mikhail Piotrovsky
Ruslan Baryshev
Evgeniya Turtapkina
Nikita Pikov
Andrey Gruzdev
Alexander Usachev
Marina Lapteva
Inna Kizhner
Ivan Rudov
Polina Senotrusova

Important dates:

Proposal on topics for sections and workshops, asks from probable partners and co-organizers are welcome **till 31st of January 2021.**

Title and abstract (1000 characters or half-pages) **before 1st of May 2021.**

Full texts of articles (up to 10 000 characters) **before 1st of June 2021.**

Registration is opened **only till 15th of August 2021** due to visa requirements for foreign countries.

No registration fee.



<http://www.virtualarchaeology.ru>

<https://www.facebook.com/groups/647197651969622>

Person in charge of the programme: hookk@hermitage.ru Daria Hookk

Person in charge of the organization: psenotrusova@sfu-kras.ru Polina Senotrusova

Сибирский федеральный университет и Государственный Эрмитаж
анонсировали 4^{ую} Международную конференцию по виртуальной археологии (ВА2021)
20-22 сентября, 2021
Красноярск (Россия)

Тема – раскрывая прошлое, обогащая настоящее и формируя будущее
Языки конференции: английский, русский (синхронный перевод)

Программный комитет

Пол Рейли (Великобритания)
Дарья Гук (РФ)
Николо Дель'Унто (Швеция)
Сорин Хермон (Кипр)
Сельма Ризвич (Босния и Герцеговина)
Леонид Бородкин (РФ)

Организационный комитет

Максим Румянцев
Михаил Пиотровский
Руслан Барышев
Евгения Туртапкина
Никита Пиков
Андрей Груздев
Александр Усачев
Марина Лаптева
Инна Кижнер
Иван Рудов
Полина Сенотрусова

Важные даты:

Предложения по тематике секций и мастер-классам, а также участию в качестве партнёров и со-организаторов рассматриваются **до 31 января 2021**.

Тезисы (1000 знаков или полстраницы) принимаются **до 1 мая 2021**.

Полные тексты статей (10 000 знаков) с иллюстрациями принимаются издательством **до 1 июня 2021**.

Регистрация участников открыта **до 15 августа 2021** в соответствии с правилами оформления виз для зарубежных участников.

Участие в конференции бесплатное.



<http://www.virtualarchaeology.ru>

<https://www.facebook.com/groups/647197651969622>

Контактное лицо по вопросам программы: hookk@hermitage.ru Дарья Гук

Контактное лицо по организационным вопросам: psenotrusova@sfu-kras.ru Полина Сенотрусова